

Protokoll UK 03/2024

Sammanträdesdata

Tid 2024-09-05 17:00

Närvarande Håkan Olsson, sammankallande

Anton Åsemar, ledamot

Lotta Kronåker Boström, styrelserepresentant

Henrik Esting, ansvarig utbildning

Nina Björnsdotter, föreningskoordinator

1. MÖTETS ÖPPNANDE

Håkan välkomnade deltagarna och öppnade mötet.

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

4. EKONOMI

Budget och verksamhetsplan.

Henrik informerade utefter de bifogade dokumenten. UK:s budget blir oförändrad, så budgetarbetet blir enkelt i år. Verksamhetsplanen är inte heller några stora ändringar. Henrik & Håkan går igenom budget och verksamhetsplan vi diskuterar dessa vid nästa möte.

5. UTBILDNING

Utökning av ny gren: Arbetet pågår. Henrik informerade om status.

Status vattensport: Arbetet pågår. Henrik informerade om status

6. UTBILDARUTBILDNING

Lexikon. Det är få som använder det. Anton informerar att det går trögt.

Vad kan vi göra för att informera mer om detta? Vi är uppbundna 2 år till. Förslag är att gå ut med mejl till alla igen, pusha på med detta. Henrik & Nina tar tag i frågan ihop med våra kansliets kommunikatörer. Hur många mejladresser används egentligen? Henrik och Nina tar tag i detta och återkommer till gruppen.

7. UTBILDNINGSKONFERENS

23-24/11 Norrköping.

Nina skickar ut en påminnelse om anmälan under vecka 37. Informera om workshopen och be deltagarna om att komma in med ämnen de vill hantera i workshopen.

8. ÖVRIGA FRÅGOR

Förändrad struktur funktionärslicenser. Henrik informerade om hur de har jobbat med det. Anders Tibbling, Fredrik Hansson och Henrik Esting är arbetsgruppen som arbetar med denna fråga.

Workshopen önskar Henrik att det blir en punkt till Utbildningskonferensen då han inte har haft tid ordentligt.

Nästa referensgruppsmöte. Viktigt att ta upp är att inget distrikt har inkommit med höstens planerade utbildningar.

Håkan informerade om det som kom upp på Styrelsens möte med distrikten. Alla distrikten pratade om utbildningar och hur de önskar/planerar att hantera utbildningarna framöver, hur ska de få fler människor att vilja utbilda sig. Så utbildningsfrågan verkar vara uppe på allas bord.

Behöver vi utbilda våra utbildare? Håkan tog upp att teams är ett bra verktyg men att vi kanske behöver stötta/utbilda våra utbildare i både Teams och IUP:n så de känner sig trygga med det sättet att arbeta.

SISU:s utbildarutbildning, Henrik har kollat upp detta om vi ska/kan erbjuda våra centrala utbildare denna utbildning. Lotta önskar att ett ärende skrivs om detta till styrelsemötet, Lotta skickar in det som en ärendepunkt. Henrik gör ett förslag till Lotta senast måndag 9/9.

Framtida hantering om praktiska meriter, det diskuterar på utbildningskonferensen.

9. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTANDE

Näste möte utbildningskonferensen 23-24/11

Håkan tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet. 2024-09-06

Nina Björnsdotter

Justerat via mejl 2024-09-09

Håkan Olsson